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28 marca 2022 roku o godzinie 17:30 w holu głównym Zespołu Kształcenia w Łubianie
odbyło się Zebranie Wiejskie. W Zebraniu uczestniczyli mieszkańcy Sołectwa, według
załączonej listy obecności oraz Wójt Gminy Kościerzyna Grzegorz Piechowski, Dyrektor
Zespołu Kształcenia Mirosław Pepliński, Dzielnicowy Dawid Hering.

Po przywitaniu zebranych sołtys przedstawił porządek zebrania, który został zatwierdzony
jednogłośnie:

1. Przywitanie mieszkańców,
2. Przedstawienie planu zebrania,
3. Zatwierdzenie planu zebrania przez mieszkańców,
4. Sprawozdanie Sołtysa z zadań zrealizowanych ze środków funduszu sołeckiego w
2021 roku,
5. Omówienie propozycji zgłoszonych do realizacji z funduszu sołeckiego w 2022 roku,
6. Podjęcie decyzji ws. planowanego podziału środków z funduszu sołeckiego,
7. Wystąpienie Wójta Gminy Kościerzyna,
8. Wolne wnioski,
9. Zamknięcie obrad.

Streszczenie przebiegu obrad: 

Po sprawozdaniu za rok 2021 przedstawiono następujące propozycje do realizacji ze
środków funduszu sołeckiego w roku 2022:



Omówione propozycje dotyczące podziału funduszu sołeckiego zostały zaakceptowane
przez uczestników spotkania. Sołtys poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podziału
środków z funduszu sołeckiego. Wniosek ten został przyjęty jednogłośnie.

Kolejnym punktem było Wystąpienie Wójta Gminy Kościerzyna. Wójt zrelacjonował
ważniejsze inwestycje wykonane w Gminie jak i w naszym sołectwie w roku 2021 oraz
przedstawił plany na rok bieżący:

 

W wolnych wnioskach zgłoszono postulaty i omówiono między innymi takie tematy jak:
- pozyskanie deklaracji asfaltowania ul. Polnej jako pierwszej w kolejności zgodnie z
wiejskim planem budowy dróg, 
- konieczność remontu dwóch mostków pod Sudomie
- zaleganie worków ze śmieciami przy schetynówce
- modernizacja ul. Transportowej wzdłuż zabudowań tak, aby wyelimonować wszelkie
niedogodności dla sąsiadujących domostw (utwardzenie, progi zwalniające, ograniczenie
prędkości, strefa zamieszkania, asfalt)
- zbyt małe zaangażowanie władz gminy w niekończący się remont DK20,
- oznakowania ulicy Rzemieślniczej oraz Osiedlowej jako "ślepa ulica" z powodu nagminnie
błądzących kierowców w poszukiwaniu ulicy Transportowej
- likwidacja "dzikiego" przejazdu z ulicy Akacjowej w ul. Polną na wzór ul. Kolejowej,
- zwrócenie uwagi kierowcom podczas odśnieżania, aby nie zapominali o ul. Polnej.
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